
 

 

Møtereferat 
 

Gruppe:           Foreldrenes arbeidsutvalg (FAU) ved Kvitsøy skole 
Møtested:        Sosialrom 
Møtedato/tid:  Onsdag 10.02.21         kl. 17.30 - 19.00 
Møteleder:       Monika Høie 
Referent:         Unni Tingvik 
 
Deltakere:  

 

KVITSØY KOMMUNE 
4180 KVITSØY 

Klassetrin
n 

Representant Vara 

1.- 2. klasse Liv Espevik (2.kl) Jorunn Holgersen 
(1.kl) 

3.- 4. klasse Hege Helliesen (4.kl) Maja Hofsetter (3.kl) 

5. klasse Irmelin Ydstebø Therese Hviding 

6. klasse Monika Høie (leder) Bodil Olsen 

7.klasse Cathrine Undem Ester Nordbø 

8. klasse Ronny Gundersen Borgny Vindesnes 

9. klasse Cecilie Øvrebø Mona Bjørsvik 

10. klasse Trond Hugdal 
(nestleder) 

Camilla Andreassen 

Saksnr. Sak Ansvar 

19/2020-21 Godkjenning av innkalling og referat: 
Godkjent 

Leder 

20/2020-21 Info om skolerute 2021-2022: 
Se vedlagt skolerute.  
FAU ble informert om at skolen velger å begynne en dag før Stavanger, 
altså onsdag 18.aug.  slik at skole og barnehage følger hverandre. Det 
har vært et ønske fra SU før det ble vedtatt at administrasjonen overtok 
å fastsette skoleruten. Barnehagen må ha to innkjøringer til høsten 
grunnet mange barn og mulige koronarestriksjoner. 
 

Rektor 



Skolen velger derfor å legge to planleggingsdager etter hverandre 11. og 
12. nov. Skolen får da jobbe med fagfornyelsen og barna får ikke 
fridagene så spredt.  
 
Skolen slutter en dag tidligere enn Stavanger før jul, 22.des. 
 
Skolen begynner rett etter påskeferien den 19.april, mens Stavanger tar 
en ekstra fridag/planleggingsdag her. 
 
Begge kommuner slutter likt. 
 
Skolen har i løpet av ett år 6 planleggingsdager lovpålagt, mens 
barnehagen har 5 dager. SFO har 3 planleggingsdager 17.aug, 12.nov. og 
3. jan. 
 
Fra FAU:  
Synes det er vanskelig når SFO har like lenge stengt i forbindelse med for 
eksempel jul som skolen. Vanskelig for foreldrene å ta så mye fri. Rektor 
ser hva hun kan gjøre med saken. 

21/2020-21 Info om Driftstilpasningsprosjektet i kommunen: 
Gjør rede for: 
Bakgrunnen for prosjektet er å spare penger i forbindelse med ny skole. 
Besparelsene skal gå over tid med 300 000,- første år, 2 mill, 3 mill og 4 
mill de påfølgende år. Etter dette skal kommunens driftsutgifter være 
redusert årlig med 4 mill.  
 
FAU: Driftstilpasningsprosjektet ble startet før vedtak om ny skole for å 
se om kommunen kunne redusere de årlige kostnadene, ikke grunnet ny 
skole. Dette kom etterpå. 
 
Hvilket beløp skolen skal spare er ikke bestemt ennå. Det kommer mot 
slutten av mars.  
 
Det er en krevende prosess som kjøres parallelt med “Omorganisering 
oppvekst”. Her skal kommunen se på om oppvekst kan gjøres mindre 
kostnadskrevende ved å se på andre organiseringsmåter blant annet 
kjøp av tjenester i forhold til skolefaglig ansvarlig. Nåværende rektor og 
barnehagestyrer har begge skolefaglig/barnehagefaglig ansvar i dag.  

Rektor 

22/2020-21 Foreldremøte våren 2021 
● Hvordan kan vi gjennomføre et foreldremøte i denne tiden? 

Vanlig foreldremøte utgår grunnet koronasituasjonen.  
Cecilie har kontaktet www. barnasplattform.no ved Birgit 
Semundseth. Gjelder et foreldrekurs som er praktisk rettet.  

Se her: https://www.barnasplattform.no/historier/  

og her: 
https://www.barnasplattform.no/wp-content/uploads/2021/01/Forskningsb
asert-kunnskap-om-Barnas-Plattform.pdf 

Cecilie 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.barnasplattform.no%2Fhistorier%2F&data=04%7C01%7Cunni.tingvik%40kvitsoy.kommune.no%7Cae42bfca94124cc5581808d8d753c8f8%7Ca58a19496188410fa9cd3223c752b035%7C0%7C0%7C637496103371807900%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=Vh0iTc2nJUtTPi7QDLAxAVcvr2YvRb9xcKASHZ2b%2FNQ%3D&reserved=0
https://www.barnasplattform.no/historier/
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.barnasplattform.no%2Fwp-content%2Fuploads%2F2021%2F01%2FForskningsbasert-kunnskap-om-Barnas-Plattform.pdf&data=04%7C01%7Cunni.tingvik%40kvitsoy.kommune.no%7Cae42bfca94124cc5581808d8d753c8f8%7Ca58a19496188410fa9cd3223c752b035%7C0%7C0%7C637496103371817857%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=brVRQWx2%2B6cO36TGcsVN6Nzwo8WZD4Isz4QhXFL3HYA%3D&reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.barnasplattform.no%2Fwp-content%2Fuploads%2F2021%2F01%2FForskningsbasert-kunnskap-om-Barnas-Plattform.pdf&data=04%7C01%7Cunni.tingvik%40kvitsoy.kommune.no%7Cae42bfca94124cc5581808d8d753c8f8%7Ca58a19496188410fa9cd3223c752b035%7C0%7C0%7C637496103371817857%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=brVRQWx2%2B6cO36TGcsVN6Nzwo8WZD4Isz4QhXFL3HYA%3D&reserved=0


 
Cecilie har også kontaktet helse og sosialkonsulent i forhold til 
om kommunen har økonomiske midler til forebygging av  psykisk 
helse hos barn og unge som kan benyttes her. Jobber videre 
med prosjektet og kommer tilbake med ny info. 
  

● Har FAU landet på tema evnt. Foredragsholder? 
Nei, men se over. 
 

23/2020-21 Sosial happening for elevene våren 2021. FAU arrangør. 
Vårball - ønsker å ha det slik det har vært, ikke ute som et 
alternativ.  
 
Vi prøver torsdag 25.mars og at skolen da er sammen. Unni spør 
rådmannen om dette er en mulighet?  
1-4 - 18.00 - 20.00  
5-7 - 18.00 - 21.30 
8-10 - 18.00 - 23.00 
2 pizza per FAU-representant, 3 stk. 1,5 liter brus, 2 poser chips 
 
Vakter skaffes av elevrådsrepresentantene: 
1-4 klasse - 4 vakter 
5-7 klasse - 3 vakter 
8-10 klasse - 3 vakter 
 
Skolen bidrar med pynt, representantene  

Leder 

24/2020-21 Sak fra SMU: 
Maja har forfattet et brev som er tenkt ut til foresatte etter at det er 
bearbeidet. I utgangspunktet med rektor, men rektor tenker nå  at det 
kan gjøres i SMU. 

Rektor 

25/2020-21 Eventuelt 
● Vennegrupper ble tatt opp sist møte, hva har skjedd videre? 

Flere av klassene bruker friminuttsgrupper. På mellomtrinnet 
over tid, men også småskolen har satt igang.  
Vennegrupper for fritid må foresatte ta. Det kan ikke skolen 
administrere. Ingen forslag kom inn. 

● Bakken ned til SFO, viktig å få saltet 

● Lekser, tung sekk, stor sprik i hva lekser er. Hva tenker skolen? 

Tar dette med lærerne. Det er viktig at barna legger ut alt som 

ikke trenger å være med hjem hver dag ligger igjen.  

● Rektor informerte om eksamensdato for lokalt gitt eksamen 
(muntlig), 10. juni. Sentralt gitt eksamen (skriftlig) går ut 
grunnet ulik mengde opplæring for landets 10. klasse 
inneværende år.  

● Cecilie - fra elevråd: 
Felleslunch - elevene får i dag havregrøt mandag og onsdag og 
ønsker å skifte ut dette av og til med noe annet. Cecilie er på 
saken. 

 
Leder 
Rektor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cecilie 



 
 
Saker som en ønsker å ta opp under eventuelt er fint om kan sendes leder på mail 
montom97@gmail.com eller bruk Messenger gruppen vår. 
 
 
Med vennlig hilsen  
 
Monika Høie  
   - Leder-  
 

Frukt - kan starte opp igjen, etter vinterferien. 
Klokke - det kommer to klokker, en i vindu K&H og en i vindu 
M&H. Det er dyrt med utendørs klokke, men dette går fint. 
Lengre friminutt - det blir vanskelig. Da må personalets timer gå 
til lengre friminutter. De ulike trinnene har friminutter forskjellig 
og kabalen mellom lærere som går på tvers vil ikke gå opp.  
Bordtennisturnering - arrangeres av Cecilie. Ønsker dette i 
forbindelse med vinterferie, noe elevene ikke vil. Ser på andre 
løsninger. 
Basketballkurv - den ene er i orden, den andre tar Cecilie med 
Inge Jan. 
Skolegenser - holder på med motiv 
Foto - 1,7 og 10 klasse sine representanter spør de foresatte. 
Skal fotograferingen fortsette må også fotografene tjene på det. 
Nå er det mange som vil ha bilder, men som lar være å kjøpe 
bildene. Da går fotografene i minus.  

mailto:montom97@gmail.com

